

## Verslag Algemene Ledenvergadering SV Roef! 16-3-2023

*Aanwezig:* Hein Koenraad, Bart van Knegsel, Johan van Cuyck, Jos van den Boogaart, Corrie Schilders, Jo Hoozemans, Christ Janssen, Erik Verbeek, Koen Swinkels, Twan Verhoeven, Harm van Berkel, Bjorn vd Langenberg.

*Bericht van verhindering:* Sander Klaasen, Gerard Hommen, Loet van Dam

### 1. Opening

Bart van Knegsel opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

### 2. Ingekomen stukken en mededelingen

- De verbouwing van de kantine, kleedkamers en douches is afgerond. Het resultaat is geweldig. Bart bedankt iedereen die hieraan heeft meegewerkt. Maar in het bijzonder Gerard Hommen, Michel Vermeer en Patrick van Caulil, die er samen verreweg het meeste tijd en energie in hebben gestoken. Ze krijgen hiervoor alle drie een welgemeend presentje. Hun partners hebben vandaag een mooie bos bloemen ontvangen.
- De Rico Salvettiloop is op 5 maart weer goed verlopen. De organisatie was dit jaar voor het eerst in handen van Suzanne Ligtfoot en Charlotte van Poppel.
- In de derde week van augustus organiseert HSB de softbal Europacup voor clubs uit B-landen. In 2024 mogelijk de Europacup voor A-landen.
- Op 31-3 gaat een delegatie van verenigingen uit Moergestel naar Italië voor een bezoek ihkv een samenwerkingsverband met een dorp met oa veel handbal, voetbal, tennis en (in het naastgelegen dorp) honk- en softbal. Namens SV Roef! gaat Jessica Janssen mee.

### 3. Samenwerking Human Kind

De samenwerking verloopt prima, zowel Human Kind als Roef! zijn hierover tevreden. Het financiële aspect wordt toegelicht bij agendapunt 7. Op maandag is er overlap met JdB, op woensdag en vrijdag niet. Een aantal JdB-leden ervaart geluidsoverlast op maandag. De bestuurskamer als uitwijk voldoet niet, als er meer dan 10 personen zijn.

### 4. Vertrouwenscontactpersoon

Er zijn twee nieuwe vertrouwenscontactpersonen: Madelon van de Ven (handbal) en Hannie Mulder (HSB). Beide staan vermeld op de website met hun contactgegevens.

### 5. Traject Veilige Sportomgeving

Hiervoor wordt een programma aangeboden vanuit NOC-NSF, gericht op trainers en coaches. Hannie Mulder gaat dit oppakken, in ieder geval voor HSB. Vanuit handbal kan hierbij worden aangehaakt als er interesse voor is. In dat geval graag kenbaar maken bij Hannie.

### 6. Goedkeuring verslag van de algemene ledenvergadering van 05-04-2022

Geen vragen of opmerkingen, het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

Naar aanleiding van:

- Klusbudget: werkt goed.
- Actualiseren VOG's: voor alle vrijwilligers met een VOG ouder dan 3 jaar of die nog geen VOG hebben is het traject opgestart voor een nieuwe VOG-aanvraag. Zij hebben hiervoor een mail gehad, waarmee ze zelf een VOG moeten aanvragen (gratis). Na ontvangst dient (een kopie van) de VOG naar de algemeen secretaris te worden gestuurd.
- Sportpark Stokeind: traject loopt, maar mogelijk vertraging vanwege stikstofregels.
- Vrijwilliger aanpassing huishoudelijk reglement: hiervoor heeft zich niemand gemeld.  
➔ **Het bestuur zorgt voor actualiseren huishoudelijk reglement.**

## 7. Financieel jaarverslag 2022

### a. Toelichting door de penningmeester.

Het jaar kon worden afgesloten met een positief resultaat van ruim € 7.500. Dit wordt toegevoegd aan de reserves. Het verslag wordt vastgesteld met complimenten aan de penningmeester.

### b. Kascontrolecommissie.

Harry Reijrink heeft de kascontrole uitgevoerd. Michael Vesseur was het andere lid van de kascontrolecommissie, maar is gestopt als lid van Roef! en heeft afgezien van de kascontrole. Harrie heeft aangegeven akkoord te kunnen gaan met de boekhouding en het financieel verslag, met complimenten voor Hein Koenraad.

➔ **Besloten wordt décharge te verlenen aan het bestuur.**

### c. Samenstelling kascontrolecommissie 2023

Harry Reijrink en Jessie Jansen vormen de kascontrolecommissie voor 2023.

## 8. Begroting 2023

De begroting wordt toegelicht door Hein Koenraad.

## 9. Vaststelling contributie seizoen 2024 middels mandaat

- De ALV geeft het bestuur mandaat om de contributie 2024 met max. 5% te verhogen.
- Met name bij HSB is sprake van enkele leden waar regelmatig een stornering van komt. Het daarna handmatig incasseren kost geld, veel tijd en ergernis. De betalingen blijven vaak lange tijd open staan. Voor een goede afhandeling is het ook noodzakelijk dat de ledenadministratie goed op orde is!

Voorstel:

- o Na stornering vraagt de penningmeester bij Paul Peters (HSB) en/of Erik Verbeek (HA) of er een reden is dat er gestorneerd is;
- o Bij geen reden krijgt de penningmeester het mailadres van dat lid en wordt een mail gestuurd met een betaalverzoek;
- o 1e keer betaalverzoek: geen kosten;
- o Na maand nog niet betaald: nieuw betaalverzoek met € 2,50 kosten;
- o Na 2 maanden nog niet betaald: nieuw betaalverzoek met € 5 kosten;
- o Daarna nog niet betaald: in bestuur evt. beëindiging lidmaatschap bespreken.

➔ **Het voorstel wordt unaniem aangenomen**

## 10. Bestuurssamenstelling

- Hein Koenraad, Paul Peters en Twan Verhoeven zijn aftredend en herkiesbaar.  
➔ **Ze worden alledrie unaniem herkozen.**
- Jos van den Boogaart is aftredend en niet herkiesbaar. Jos, bestuurslid namens JdB sinds 2012, wordt hartelijk bedankt voor zijn jarenlange inzet en bijdragen in het bestuur. Hij ontvangt hiervoor een welgemeend presentje. Zijn partner Mien heeft vandaag een mooie bos bloemen ontvangen. Jos blijft als vrijwilliger betrokken bij JdB.
- Bart van Knegsel heeft aangegeven na zijn huidige bestuurstermijn te stoppen als voorzitter. Dat is in maart 2024. We zullen dus op zoek moeten naar een nieuwe voorzitter. Iedereen wordt gevraagd suggesties hiervoor door te geven aan het bestuur.

## 11. Rondvraag

- Hein: het is wellicht goed om als vereniging een evenementenverzekering af te sluiten i.v.m. het organiseren van de Rico Salvettiloop.  
➔ **Het bestuur zal dit nagaan en evt. regelen**

- Hein: Bij toernooien worden geregeld bedragen bijgeschreven waarbij niet duidelijk is waar deze betrekking op hebben. Dat is niet handig en kost veel tijd om uit te zoeken.  
**➔ Verzocht wordt om vooraf met de penningmeester te communiceren als er iets georganiseerd wordt en om facturen voortaan via de penningmeester te laten maken en versturen.**
- Johan: Ondanks dat de datum van de ALV op de normale manier kenbaar is gemaakt (nieuwsbrief en website), was de belangstelling vanuit de leden dit jaar teleurstellend.  
**➔ Volgend jaar zullen de coaches van de teams worden gevraagd de datum van de ALV via hun teamapp kenbaar te maken.**
- Bart: doet de suggestie om het clubgevoel te stimuleren door het organiseren van gezamenlijke activiteiten.
- Jos: Wat is de stand van zaken m.b.t. het realiseren van overdekte jeu-de-boulesbanen?  
**➔** Onderdeel van het te realiseren omnisportpark Stokeind is een hal voor de handboogschietvereniging. Eén van de opties is om hierbij ook JdB mee te nemen. Het is aan de JdB-afdeling om zelf zorg te dragen voor afstemming hierover met het gilde, en verder afspraken te maken.  
**➔ Loet van Dam zal dit oppakken en afstemmen met het omibestuur.**
- Bart: Met de wethouder is de optie van een blaashal voor overkapping handbalbanen besproken. De wethouder heeft aangegeven hierover te willen meedenken, op voorwaarde dat het financieel sluitend is.  
**➔ Er wordt een projectgroep gemaakt voor het optellen van een eerste oriënterend voorstel, ter bespreking in het omnibestuur.**

Onder dankzegging aan de aanwezige leden sluit de voorzitter de vergadering om ca 21.00 uur